
中银 e 企赢 APP 端用户手册 

 

一、基础功能 

1 登录 

下载中银 e 企赢 APP，可从苹果商店、应用宝、谷歌、小米等市场下载，也可

扫描下面二维码进行下载。 

 

 

如果您是第一次登录，请按主页右上角注册键，填入邀请码（邀请码一码一用，

用后失效），根据页面提示填写企业信息并完成企业注册。 

登录成功后，请根据提示设置您的登录密码，设置密码成功后，您以后可使用

新设置的密码或者验证码两种方式登录 APP。 

 

2 编辑企业信息 

登录 APP 后，选择“我的”-“企业主页”，您可编辑企业的基本信息、产品信息、

经营信息等，以便让其他参会企业了解您的企业信息。 

 

二、活动开始前企业互选流程 

选择参加的活动->查看参会企业->选择感兴趣的企业->发送邀请->查看邀请->

查看洽谈安排 
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第一部分 中银 e企赢 PC端用户手册

Part I BOC E-Cooperation Website User Manual

第 1章：基本功能(网页端)

Chapter 1: Basic Functions (Website)

1.1快速注册报名

1.1 Quick Registration and Signup

如果您想要参加线下/线上撮合活动对接会，请您先向您的中行客户经理处获取

活动注册邀请码，得到邀请码后，访问中银 e企赢网站，地址为：

https://gsmecms.bankofchina.com/gms-web/#/home

If you are interested in our on-site/online matchmaking event, please obtain a

registration invitation code from your BOC customer manager. After getting the

invitation code, please visit our website:

https://gsmecms.bankofchina.com/gms-web/#/home

https://gsmecms.bankofchina.com/gms-web/
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请选择您要参加的活动，点击活动信息下方的进入活动大厅页面，点击“立即报

名”进入快速注册/报名页面。在页面中，需要填写您从中行客户经理处获取的

邀请码，邀请码有效期为 7天，请在有效期内使用。

Please select your interested event, click the event info to enter Event Hall page. Then

click the “Sign up now” button to enter the quick registration and signup page, where

you can fill in the invitation code you obtained from your BOC customer manager.

Please pay attention that the invitation code is valid for 7 days.

邀请码验证通过后，您可进行注册及报名；

After the invitation code is approved, you can register and sign up;

如果您是首次注册，则需要填写企业基本信息、企业证件信息和报名信息；

For the first registration, please fill in the basic information, certificate information

and registration information of your enterprise.
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如果您已经是认证企业，则系统识别您的认证身份后，您仅需填写报名信息；

If you are a certified enterprise, you only need to fill in the registration information

after the system accepts your identity;

如果您已经有账号，但未完成企业认证，系统可直接识别您的账号帮助您直接报

名，在这个过程中可能需要您完善企业证件信息；如果系统帮您登录的账号并不

是您的企业，可以点击申诉，按照要求发送邮件，我行会尽快协助您解决；

If you already have an account number but have not completed the enterprise

certification, the system can identify your account number and help you register. You

might need to complete your enterprise certificate information; if the account number

identified in the system does not belong to your enterprise, you can click complain

and send email as required. The Bank will help you solve the problem as soon as

possible;
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1.2登录
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1.2 Login

打开中银 e企赢网站 https://gsmecms.bankofchina.com/gms-web/#/home

Visit BOC E-Cooperation website:

https://gsmecms.bankofchina.com/gms-web/#/home

如果您是第一次登录，请在登录页面输入您注册或者提供给银行人员报名活动时

候的手机号或者邮箱，使用验证码方式进行登录。

For your first login, please enter the mobile phone number or email you have

registered or provided to the bank staff at the time of signing up for an event and log

in by verification code.

登录成功后，请根据系统提示设置您的登录密码，以后可用此密码登录网站。

After successful login, please set your login password according to the system

prompts. And, you can log into the website with this password in the future.

设置成功密码后，您以后可使用新设置的密码或者验证码两种方式登录网站。

输入手机号或邮箱

Enter mobile phone

number or email

发送验证码

Send verification code

设置密码

Set password

勾选服务协议和保密协议

Check Service Agreement and

Non-disclosure Agreement

https://gsmecms.bankofchina.com/gms-web/
https://gsmecms.bankofchina.com/gms-web/
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After the password is set, you can use the new password or verification code to login

into the website in the days to come.

1.3编辑企业信息

1.3 Edit Corporate Information

登录网站后，在网站首页进入企业主页，您可编辑企业的基本信息、产品信息、

经营信息等，以便让其他参会企业了解您的企业信息。

After login, you will enter the first page about company profile. On this page you can

edit the basic information about your enterprise, your production information and

operation information, among others, so that the other participants can know your

enterprise.

进入企业主页

Go to Company Profile
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编辑产品信息

Edit product information
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第 2章：活动开始前功能(网页端)

Chapter 2: Before-event Functions (Website)

2.1企业互选

2.1 Mutual Selection

参加活动前，您可自行在网站选择感兴趣的企业发送洽谈邀请，对方企业接受您的邀请后，

中国银行会为双方企业在活动期间安排预约洽谈，您可按照安排的洽谈时间进行洽谈。
Before an event, you can send the invitation for negotiation to an enterprise you generate interest
in on the website. If the enterprise accepts your invitation, BOC will schedule a negotiation for
your two enterprises and you can talk with the other party at the scheduled time.
企业互选流程：
Mutual selection process of enterprises:
选择参加的活动->查看参会企业->选择感兴趣的企业->发送邀请->查看邀请
Select an event->View the participants->Select an enterprise you have interest in->Send an
invitation->View the invitation
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2.1.1选择参加的活动

2.1.1 Select an Event

2.1.2查看参会企业

2.1.2 View Participants

进入活动详情页面后，可以选择查看参会企业
Click “All Enterprises” on the Event Details page to view participant information.

选择要参加的活动
Select an event
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2.1.3选择感兴趣的企业

2.1.3 Select the Enterprises You Are Interested in

可以根据行业、国家地区筛选您感兴趣的企业，或者直接根据产品、企业名称等搜索您感

兴趣的企业
Select the enterprises you are interested in by industry or location or search your targets by
product or enterprise name.

在活动详情里选择查看参会企业
Click “All Enterprises” on the Event Details page
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筛选企业后有一个企业列表，您也可在这个列表进行重新筛选
An enterprise list will appear after selecting enterprises, and you can further select your targets in
this list.

搜索企业
Search an enterprise

筛选企业
Select an enterprise
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2.1.4发送邀请

2.1.4 Send an Invitation

选择一个感兴趣的企业，进入企业详情，可向该企业发送邀请。
Select an enterprise you are interested in and send an invitation to it on the Corporate
Information page.
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2.1.5查看邀请

2.1.5 View Invitations

网站首页选择我的邀请，可看到您发出的邀请、收到的邀请、互选成功的邀请。
Select “Invitations” on the homepage of the website to check the invitations you sent, those you
received and those for successful mutual selections.

发送邀请
Send an invitation
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2.2查看洽谈安排

2.2 View Negotiation Arrangements

临近活动开始前，中国银行会为您制定一份洽谈企业清单，请您关注。
Before a forthcoming event, BOC will prepare a list of enterprises you are going to negotiate
with for your attention.
首页选择参加的活动，进入活动详情页面，即可看到您的洽谈安排。
Select the event you are going to participate in and you will see your negotiation arrangements
on the Event Details page.

2.3设备检测 / How to Dectect

2.3.1在活动大厅页面，您可以看到页面右侧边栏有“设备检查”功能按钮，点击即可进行

电脑硬件设备兼容性检测。
2.3.1 In “Event Hall” page, you can see a “Device Detection” button in the right sidebar, click it
to start checking the compatibility of your PC hardware devices and browser.

洽谈安排
Negotiation arrangement
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2.3.2 点击检测按钮后，即可看到检测结果。若您是首次检测，浏览器会弹窗提醒您是否允

许网站使用摄像头和麦克风，请您务必点击“允许”
2.3.2 After clicking the detection button, you can see the test result. If you are checking for the
first time, the browser will pop up a window to remind you whether to allow the website to use
the camera and microphone. Please be sure to click "Allow"

当您允许全部设备权限后，可看到“设备连接”窗口内的三种设备权限变为绿色的“已开启”。
如您在此步骤遇到问题无法实现下图所示的结果，请联系我行工作人员。
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When you allow all device permissions, you can see all three device permissions turns into green
‘Activate’. If you experience problems and are unable to achieve the results shown in the
following image, please contact our staff.
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2.3.3接下来请您点击“开始检测”，并按照各步骤提示进行操作（如下列图片所示）
2.3.3 Next, click "Start Detection" and follow the steps (as shown in the image below)

第一步：

First：
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第二步：

Second：
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检测结果：

Detection Result：

2.3.4 当您看到“检测完成”按钮时，即证明您已完成全部检测步骤。请确保结果页面中两项

设备的状态显示为绿色“正常”，之后您可正常进入视频会议室可进行对接洽谈。

若某一项设备显示为红色“异常”，即表示该设备可能存在问题无法正常工作, 或者您的电

脑尚未连连接此类设备。此时建议您更换此项硬件设备，或者将此检测结果截图后发送至

我行工作人员，获取帮助。

2.3.4 When you see the ‘Detection Completed’ button, you have completed all the detection
steps. Make sure that the status of both devices on the results window shows green "NORMAL."
If a device appears as red " Abnormal," there may be a problem with the device that is not
working properly, or your computer is not connected to such a device. It is recommended that
you replace/install this hardware device or send a screenshot of this test result to our staff for
assistance.
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2.3.5. 设备检测常见问题排查 / Common Problems and Solutions

点击“设备检测”按钮后，浏览器并未弹窗，未找到点击“允许”的栏位？
After clicking the "Device Detection" button, the browser did not pop up, and the field to click
"Allow" was not found？
解决办法：您可以主动点击 Chrome浏览器网址区域最左侧的图标按钮，主动进入设置窗

口，然后将摄像头、麦克风的使用权限修改为“允许”。操作步骤见下图

Solution：You can click the icon on the leftmost side of the Chrome browser URL area to enter
the settings window, and then modify the camera and microphone permissions to "Allow". The
operation steps are shown in the picture below.

First:
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Second:

Third: After modify to “Allow”, click the “Reload” button. And then redetect!
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第 3章：线上视频洽谈(网页端)

Chapter 3: Online Video Negotiations (Website)

如您参加的是现场活动，则本章节不适用

If the event you are attending is on-site, then this
chapter doesn’t apply.

如果您有预约洽谈安排，线上视频洽谈流程如下：

If you have reserved a negotiation, please follow the process below for online video

negotiations:

进入活动大厅->找到预约洽谈安排->进行视频洽谈

Enter the event hall->Find out the arrangement for negotiation->Negotiate via video

link

或

Or

进入活动大厅->预约洽谈时间到系统弹框提示进入会议室->进行视频洽谈

Enter the event hall->Enter the conference room when the system pops up the time of

negotiation->Negotiate via video link

如果您想自主找企业进行自由洽谈，线上视频洽谈流程如下：

If you want to find an enterprise for free negotiation, please follow the process below

for online video negotiations:

进入活动大厅->选择感兴趣的企业->发起视频洽谈

Enter the event hall->Select an enterprise you are interested in->Initiate video

negotiation
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3.1进入活动大厅

3.1 Enter the event hall

在网站首页选择您参加的活动进入活动大厅。

Select the event you are going to participate in on the home page of the website first

and then enter the event hall.
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3.2预约洽谈

3.2 Reserve Negotiation

3.2.1找到预约洽谈安排

3.2.1 Find out the Arrangement for Reserved Negotiation

进入活动大厅后，您可在“我的洽谈安排”中查看洽谈企业清单

View the list of enterprises you will negotiate with in “My Negotiation Arrangements”

after entering the Event Hall.

3.2.2 进行视频洽谈

3.2.2 Negotiate via Video Link

在每场洽谈开始前，请根据提示进入视频会议室开始洽谈。

Please enter the video conference room per the prompt to start your negotiation before

each session.
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您也可以在预约时间段内，点击“进入会议室”进入视频会议室开始洽谈。

Click “Enter Conference Room” within the reserved timeframe to enter the

conference room and start your negotiation

您在洽谈过程中，可以向对方企业发送图片、文件等资料。

Send pictures and documents to the other side during the negotiation.

进入会议室

Enter conference room
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洽谈结束后，请您点击“结束洽谈”离开会议室，跳转至洽谈备忘录页面，记录洽

谈结果。

Please click “End Negotiation” to leave the conference room after the negotiation.

The system will redirect you to the Negotiation Memo page, and you can record the

negotiation result.
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3.3自由洽谈

3.3 Free Negotiation

在预约好的企业之外，您可自主选择其他企业进行自由洽谈。

Apart from the enterprises you have reserved, you can select others for free

negotiation.

您可在活动大厅看到您可能感兴趣的企业，或者去所有企业里面挑选您感兴趣的

企业，如果对方也在线，您可发起视频洽谈和对方聊天。

When you come across an enterprise you may have interest in in the Event Hall or

select an enterprise you are interested in from all enterprises, you can initiate video

negotiation with the one which is also online and talk with it.

3.3.1找您感兴趣的企业

3.3.1 Find out an Enterprise You Have Interest in

您可查看参加活动的企业，通过行业、地区、企业名称、产品等筛选您感兴趣的

企业。

You can view other participants or select the ones you have interest in by industry,

location, enterprise name or product.
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3.3.2发起视频洽谈

3.3.2 Initiate Video Negotiation

找到感兴趣企业后，可在企业详情页面发起视频洽谈。

When you find an enterprise you have interest in, you can initiate video negotiation

on the Corporate Information page.
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洽谈结束后，请您点击“结束洽谈”离开会议室，跳转至洽谈备忘录页面，记录洽

谈结果。

Please click “End Negotiation” to leave the conference room after the negotiation.

The system will redirect you to the Negotiation Memo page, and you can record the

negotiation result.

发起视频洽谈

Initiate video negotiation
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第二部分 中银 e企赢 APP端用户手册

Part II BOC E-Cooperation APP User Manual

第 4章：基本功能(APP端)

Chapter 4: Basic Functions (APP)

4.1登录

4.1 Login

下载中银 e企赢 APP，可从苹果商店、应用宝、谷歌、小米等市场下载，也可扫

描下面二维码进行下载

You can download BOC E-Cooperation APP from App Store, My App, Google Store

and Mi Store or just scan the following QR Code.

如果您是第一次登录，请在登录页面输入您注册或者提供给银行人员报名活动时

候的手机号或者邮箱，使用验证码方式进行登录

For your first login, please enter the mobile phone number or email you have

registered or provided to the bank staff at the time of signing up for an event and log

in by verification code.
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登录成功后，请根据提示设置您的登录密码，以后可用此密码登录 APP

After successful login, please set your login password according to the system

prompts. And, you can log into the APP with this password in the future.

首次登录使用验证码登录

Use verification code for first-time login



42

设置密码成功后，您以后可使用新设置的密码或者验证码两种方式登录 APP。

After the password is set, you can use the new password or verification code to login

into the APP in the days to come.

4.2编辑企业信息

4.2 Edit Corporate Information

登录 APP后，选择“我的”-“企业主页”，您可编辑企业的基本信息、产品信息、

经营信息等，以便让其他参会企业了解您的企业信息。

首次登录后设置密码

Set your password after first-time login
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After logging into the APP, click “Company Profile” in “Mine”, and you can edit the

basic information about your enterprise, your production information and operation

information, among others, so that the other participants can know your enterprise.

企业主页入口

Gain access to Company Profile here
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编辑企业主页

Edit Company Profile

编辑产品信息

Edit product information
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第 5章：活动开始前功能(APP端)

Chapter 5: Before-event Functions (APP)

5.1企业互选

5.1 Mutual Selection

参加活动前，您可自行在 APP上选择感兴趣的企业发送洽谈邀请，对方企业接

受您的邀请后，中国银行会为双方企业在活动期间安排预约洽谈，您可按照安排

的洽谈时间进行洽谈。

Before an event, you can send the invitation for negotiation to an enterprise you

generate interest in on the APP. If the enterprise accepts your invitation, BOC will

schedule a negotiation for your two enterprises and you can talk with the other party

at the scheduled time.

企业互选流程：

Mutual selection process of enterprises:

选择参加的活动->查看参会企业->选择感兴趣的企业->发送邀请->查看邀请

Select an event->View the participants->Select an enterprise you have interest

in->Send an invitation->View the invitation
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5.1.1选择参加的活动

5.1.1 Select an Event

5.1.2查看参会企业

5.1.2 View Participants

选择活动

Select an event
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查看活动下参会企业

View participants in an event
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5.1.3选择合适的企业

5.1.3 Select the Right Enterprises

根据行业、地区等

筛选感兴趣的企业

Select the enterprises you have interest

in by industry and location, etc.
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5.1.4发送邀请

5.1.4 Send an Invitation

5.1.5查看邀请

5.1.5 View Invitations

首页选择“预约”，可看到您发出的邀请、收到的邀请、互选成功的邀请。

Select “Invitations” on the homepage to check the invitations you sent, those you

received and those for successful mutual selections.

在企业详情页面发送邀请

Send an invitation on the Company

Profile page
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5.2查看洽谈安排

5.2 View Negotiation Arrangements

临近活动开始前，中国银行会为您制定一份洽谈企业清单，请您关注。

Before a forthcoming event, BOC will prepare a list of enterprises you are going to

negotiate with for your attention.

首页选择参加的活动，进入活动详情页面，即可看到您的洽谈安排。

Select the event you are going to participate in and you will see your negotiation

arrangements on the Event Details page.
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视频对接操作可参考 APP浮层指南。

在活动页面可查看洽谈安排

View negotiation arrangements on the

Event Details page
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